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Skolebestyrelsesmøde Strandvejsskolen 
Dagsorden 

Dato: 25.03.2025 
Tid: Kl. 17.00 – 19.00  
Mødested: Afd. Hovedhuset- Personalerum 
Service: Snacks, vand, kaffe 
 

 
 
Type: B= beslutning - D = drøftelse -  O = Orientering 

Nr. Emne Tid Type Uddybning 

1 Godkendelse af dagsorden 
Og evt. tilretning af afsat tid 
 

0 B Dagsordenen er godkendt. Vi 
rykker lidt rundt, så Fernando 
kan gå lidt tidligere. 

2 Økonomi (bilag uddeles til 
mødet og indsamles 
efterfølgende) 
Overblik over budget 
2025. Årsafslutning 2024. 

30 D Budgetterne er blevet 
gennemgået, og generelt ser 
det fint ud.  
Budgettet er godkendt. 

Deltagere 

  
Jakob Garsdal Lykke Forældre, 6. årgang 
Benjamin Ole Wolters Forældre, 1. - 5. og 7. årgang 
Karina Pedersen Forældre, 7. og 9. årgang 
Liv Majken Keil Forældre, 4. årgang   
Marie S. Sørensen Forældre, 6. årgang 
Michael Pelle Meiborg Forældre, 1. og 3. årgang 
David Mark Ørum Cederstrøm Forældre, 1. og 3. årgang 
  
Fernanda 8.a og Hannah Lee Elevrepræsentanter 

Forældre: 

 
 
Personale: 

Ulrikke Wandler Souschef 
Tore Falhof KKFO leder 
Gitte Jensen Lærer 
Maria Nørhave Lærer 

 
 

Fraværende Benjamin, Liv og Fernanda 
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Budgettet skal godkendes 
af bestyrelsen. 

3 Ønske om at omlægge 1 
kristendomslektion til 
matematik på 1. årgang 
(Skal vedtages i 
bestyrelsen). 

10  Det er godkendt. 

4 Drøftelse af karaktergivning  
på 6. og 7.årgang. (med 
udgangspunkt i 
anbefalinger fra afdeling B) 

20 O Afd. B var imod 
karaktergivning i 6. og 7. 
klasse. 
SKB støtter lærernes 
anbefaling. 
 

5 Beslutning princip 
klassedannelse (skriv er 
sendt ud med referatet fra 
d.4.3.2025 

10 O Princippet er godkendt med 
en lille tilføjelse. 

6 Tilføjelse til ordensreglerne 
om, at skolen ikke ønsker 

eleverne, tager chips, 
sodavand og snacks som 

købes i pauserne med 
tilbage på skolen. 

(Forslag fra afdeling B) 

10 O Der er meget rod og skrald i 
klasserne, derfor 
fremkommer forslaget. Det er 
udført med succes på 
Randersgade skole og 
Heiberg skole.  
Forslaget er hermed 
godkendt af SKB. 

7   O  

8 Meddelelser fra elevrådet 10  Der er snakket med 
børnecancer-fondet vedr. 
løb til støtte for fonden. 

9 Meddelelser fra 
Medarbejdere 

5 O Medarbejderne er glade for 
Ulrikkes kandidatur til 
skoleleder.  

10 Meddelelser fra ledelsen 
skolen og KKFO’en 

10 O Vi forsøger alle de nye tiltag i 
forhold til Mangfoldige 
børnefællesskaber det nye 
skoleår, og er indstillede på at 
meget skal ændres undervejs.  
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Næste år forsøges der med et 
bånd i 3.+4. lektion, som 
hedder ”Pusterummet”, hvor 
eleverne fra 4.-9. klasse kan 
visiteres til.  

11 Meddelelser fra Forperson 5  Marie, Ulrikke og Kai 
(lærer)er bestyrere af 
elevfonden, hvor der er en 
hel del penge. Pengene må 
for nuværende kun bruges til 
fastsatte aktiviteter i forhold 
til vedtægterne. Bestyrerne 
finder ud af, hvad pengene 
eksakt kan bruges til.  
Man kunne eventuelt ændre 
vedtægterne. 
 

     

12 Evt.   Jakob spørger om hvorfor 
madkundsskab ikke bliver 
udbudt som valgfag. Det er 
besluttet af ledelsen, at 
valgfaget ikke bliver udbudt.  
EAT bliver formegentligt 
indført efter sommerferien 

 
 


